
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                        Θεσσαλονίκη, 11/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
  Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
 
ΘΕΜΑ: «Χωρίς τέλος τα προβλήματα στο Νοσοκομείο Αγ. 

Νικολάου» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Πλήθος προβλημάτων αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο Αγίου Νικολάου, που 
δυσχεραίνουν τη λειτουργία του και συντελούν στην υποβάθμιση της δημόσιας 
υγείας με θύματα τους πολίτες της εκεί περιφέρειας. Οι ελλείψεις σε 
αναισθησιολόγους επιφέρουν αδυναμία στη λειτουργία του Νοσοκομείου, με 
αποτέλεσμα σε ορισμένες περιπτώσεις να μην μπορούν να αντιμετωπισθούν 
ούτε τα έκτακτα περιστατικά, τα οποία διακομίζονται σε άλλα Νοσοκομεία της 
7ης ΥΠΕ. Οι εργαζόμενοι σε πρόσφατα δημοσιεύματα κάνουν λόγο για 
μεθοδευμένη μετακίνηση των δύο αναισθησιολόγων του Νοσοκομείου σε 
Σητεία και Ιεράπετρα μετά και τη δημοσίευση στη Διαύγεια της υπουργικής 
απόφασης για την προκήρυξη θέσεων ειδικευμένων ιατρών Ε.Σ.Υ. που 
«φωτογραφικά» διευκολύνει την αποχώρησή τους, καθώς έχουν τον 
προβλεπόμενο βαθμό Διευθυντή. Οι θέσεις αναισθησιολογίας στα Νοσοκομεία 
Σητείας και Ιεράπετρας προκηρύσσονται σε βαθμό Διευθυντή και όχι σε βαθμό 
Επιμελητή Α, όπως είχε αποφασίσει το Διοικητικό Συμβούλιο των 
διασυνδεόμενων Νοσοκομείων νομού Λασιθίου. Διευκολύνεται επομένως η 
μετακίνηση των γιατρών που ήδη υπηρετούν στο Νοσοκομείο Αγ. Νικολάου, 
χωρίς όμως να προκηρύσσεται θέση αναισθησιολόγου. Οι εξελίξεις αυτές 
ασφαλώς οδηγούν σε διάλυση του Χειρουργικού Τομέα και σε δυσλειτουργία 
της Μαιευτικής Κλινικής, καθώς και άλλων επίσης κλινικών. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι από 1/1/2024 ο τρίτος αναισθησιολόγος πρόκειται να αποχωρήσει για να 
αναλάβει καθήκοντα ως εκλεγμένος δημοτικός σύμβουλος στην Ιεράπετρα και 
θα εργαστεί στο εκεί Νοσοκομείο, ενώ ήδη έχει υποβάλει παραίτηση η 
Διευθύντρια του Αναισθησιολογικού Τομέα. Δυσλειτουργία όμως υφίσταται και 
στο Ακτινολογικό Τμήμα, όπου οι μισές εφημερίες μένουν κενές και στο 
προσεχές διάστημα το τμήμα θα μείνει με έναν ακτινολόγο. Εξίσου 
αποκαρδιωτική είναι η κατάσταση στην Καρδιολογική Κλινική, στο Τμήμα 
Επειγόντων Περιστατικών, στην Παθολογική Κλινική και στη ΜΕΘ, λόγω 
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υποστελέχωσης. Οι εργαζόμενοι του Νοσοκομείου διεκδικούν βελτίωση των 
μισθολογικών και εργασιακών συνθηκών, πλήρη στελέχωση του Νοσοκομείου, 
με μόνιμο προσωπικό πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης, 
μονιμοποίηση όλων των εργαζομένων, προστασία και ενδυνάμωση του 
δημόσιου και δωρεάν χαρακτήρα του ΕΣΥ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να συνεχιστεί η 
απρόσκοπτη και ομαλή λειτουργία τόσο του Αναισθησιολογικού Τμήματος όσο 
και των υπολοίπων υποστελεχωμένων Τμημάτων του Νοσοκομείου Αγ. 
Νικολάου; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να αμείβονται με 
αξιοπρεπείς μισθούς και ανάλογους των υπηρεσιών που προσφέρουν οι 
υγειονομικοί υπάλληλοι του Νοσοκομείου; 
 
3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να βελτιωθούν οι 
εργασιακές συνθήκες στο εν λόγω Νοσοκομείο; 
 
4. Πρόκειται να μονιμοποιηθούν οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι σε αυτό και αν 
ναι, πώς προβλέπεται να γίνει κάτι τέτοιο και υπό ποια χρονικά πλαίσια; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




